
  
 

Protokoll styrelsemöte 2023-06-21   kl 18.00, Roggafors hos Lena.  

Närvarande: Björn Abelsson, ordförande Frånvarande: Birger Hjörleifsson  
 Ingrid Wallin, via länk          Peter Sjölund 
  Anneli Åslund       Johanna Öhman  
  Lena Strand       Lars Fersters
 Ylva Eriksson, via länk  
1. Mötets öppnande  
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 
 
3. Protokoll från föregående möte (2023 05 23)  
Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna 
 
4. Rapporter 

• 25 maj Workshop om Ljungan i Ånge 
Workshop vid två tillfällen. Lovisa Kuenhle kommer att sammanställa de förslag 
som framkommit. 
 

• 25 maj Anneli pratar om björnar i Kamtjatka på Naturum 
Inställt  

 

• 3 juni Fåglar i Stöde, Stödesjön 
17 personer deltog, varav flertalet kom från Sundsvall. Man såg och hörde 38 arter 

 

• 17-18 juni Riksstämma  
170 ombud och ungefär lika många övriga deltagare. Valberedningens förslag till 
ny styrelse gick efter diskussion igenom i sin helhet. Vår nya ordförande, som 
valdes med stor majoritet heter nu Beatrice Rindevall. Måndagen den 19 juni var 
hennes första arbetsdag som ordförande. Johanna avtackades efter 9 år som 
ordförande. 
66 motioner. En viktig motion handlade om att nomineringar måste lämnas in före 
bestämt datum. En annan rörde utseende av nomineringskommitté, som ska ta 
fram förslag till valberedning. 
För övriga motioner hänvisas till protokoll från stämman. 

 

• 18 juni Vilda blommornas dag MBF Roggafors  
18 st deltagare 

 

5. Planering av kommande aktiviteter  

• 25 juni Naturbetesmarker i Järkvissle 

• 2 juli MBF Fältgentiana Oxvallen 

• 16 juli MBF Exkursion Hornslandet 

• 22 juli Artrika vägkanter Naturum Borgsjö 



 

 

• 19 augusti bioblitz Bönhamn, vilket betyder att man ska bistå med artkunskap 
under en viss tid 

• Forskarfredag om plastskräp? 

• Hittaut – kretsen är med och sponsrar. QR-koder kommer att sättas ut på ett 
antal platser i hela Medelpad 

• Strandleden mellan Njurundabommen och Kvissleby pågår 

• Samarbete med Naturum Borgsjö  

• Bäver och flodpärlmussla 
Datum inte bestämt ännu, men blir antagligen i slutet av augusti 

• Projekt Stödesjön/Viknäset, fågelskådningsplats, vi har ännu inte fått besked 

om bygglov 

• Klimatsalong 2023 – vilket handlar om att stödja och söka 

arrangemangsbidrag för fördrag på Kulturmagasinet på temat ”återbruk”. En 

inbjudan har gått ut till ett stort antal konstnärer som erbjuds att ställa ut 

konstverk. Behållningen går till organisationer som gynnar återbruk. Detta 

arrangemang genomförs för tredje året i Sundsvall. Tove Gulliksson är vår 

kontaktperson.  

Beslut: Vi beslutar att söka arrangemangsbidrag och bidra med en summa, så 

att det tillsammans blir max 5 000 kr.  

 

6. Kamerala frågor 
Birger har skickat ut resultat- och balansräkningar. Kretsen ligger på plus och är stadd 
vid god kassa. 
Att ta fram en blankett för reseräkningar och utlägg kvarstår. 
 

7. Remisser 
Inga remisser har inkommit 
 
8. Översiktsplan Ånge  
Planen kommer att ställas i kommunhuset i Ånge och även finnas på nätet. Björn skickar 
ut en länk om att den finns och efterhör om det finns några medlemmar i Ånge, som ev 
har några synpunkter. 
 

9. Övriga frågor  
Inga inkomna mail rapporterades. 
  
10. Kommande möten 
15 aug i Studiefrämjandets lokaler – Anneli tar fika 
 
11. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
 
 
Sundsvall dag som ovan  
 
 
 
Ingrid Wallin, sekreterare Justeras Björn Abelsson, ordförande 

 


